
Pénzügyi Bizottság
Úrkut

JE.GYZOKONYV

Készült: Úrkut Község Ónkormanyzat Polgármesterí Hivatalában 2ooo. januar
3l._én fl.étfőn/.

Jelen vannak: Mádlné Sas Anikó elnok
Vassné Balazs Györgyi tag

Pfaff Zsolt polgránrrester
Rostiísi Mária jegyzo

Napirend: I.l 2ooo. éü koltségvetési terv.

Előadó : Pfaff Zsolt polgármester

/Irásos előterjesÍést a bizottság tagai előre megkaptak./

Vassné Balazs Györgyi: A jegyző által elkésatett2ooo éü költségvetési tervet
elfogadásra javasolj a, alltényt I.'163 e Ft kilaiszöbölésér e az alábbiakat javasolja.

l./ 1útalános iskolánál: Javasolja a pótlékok összege ugyanannyi maradjon, mint
a tavalyi évben, valamínt az' egyéb' bérből gazdákodjakj az iskola a 19L elFt_
ot,melyet az 5 Yo-r:atervezett.

2 . l IvItv el a helyette s szülői bálőzat |ét ehozása az önkormányz at p énz.jgyi
helyzetét még jobban megingatná'javasolja ezt az osszeget, mely 118 e/Ft,
kihagyni.

3./Egyébkulturrílis tevékenységnét a kórusve zetőhaimegbizási dlját, mely éves
szinten 55 elFt, áttenni az asszonykórus tiímogatáséiltoz, és az asszonykórus
dontsön az összegről.
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4./ Sportintézrrrény műkÓdtetésénél a sportkor témogatásanal temrezett l.15o e/Ft-

bóljavasol 600 elFt-ot, plussz a 15o e/Ft-ot, tehát itt a megtakarítás lehet 4oo
e/Ft.

PfaÍf Zsolt polgármester: Tájékoztatja aBízottságot, hogy a teke csapat 160 efft
tiámogatást kér, valamint javasola Faluvédő Eryesti{eürek is támogatast.

Mádlné Sas Anikó: Vassné altal'eloterjesáettekkeleryetért' kivéve a sportkori
tÍmogatásnal. A tewezettösszeget ő is soknak tartja, csokkenteni kell' de konkrét
osszeget nem javasol az ismert okok miatt.
A meglévő hiany pÓtlásara a Pénztiryi Bizottságnak javaslat sajnos nincs.

Több tÍrgynem volt, a Pénztigyi Bizottság Elnöke az tilést berekesztette.
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